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Književne stvari. 

Poročilo 
iz 39. odborove skupščine Matice slovenske 

v Ljubljani 21, svečana 1877. 
Zbrali so se v to sejo, katere namen so bile vo 

l i t v e Matičnih upravnikov in pa prevdarek s k l e p o v 
zadnjega občnega zbora, gospodje: dr. Jan. Bleiweis, 
Jeran, Klim, Marn, Močnik, Parapat, dr. Poklukar, Pra-
protnik, dr. Strbenec, Souvan, Stegnar, Tomšič, Vilhar 
in dr. Zupanec. 

Dr. J. B l e i w e i s kot bivši predsednik pozdravlja 
došle gospode, dosedanje odbornike in pa novoizvolje
nega gosp. Kluna ter naznanja, da po dopisih, ki jih je 
odbor prejel, stopijo iz odbora gospodje : prof. Pleteršnik, 
prof. Wiesthaler, M. Herman in J os. Gorup. Prvi nalog 
odborov je zdaj — nadaljuje dr. Bleiweis — da si odbor 
voli novega predsednika, podpredsednika dva, blagaj
nika, tajnika, knjižničarja in vse druge upravnike po 
pravilih Matičnih, za svojo stran pa prosi, naj bi ga 
gospodje odvezali predsedstva in za prihodnje leto dru-
zega namesti njega volili iz razlogov, ki jih našteva. 

Odbor pa ni hotel sprejeti odpusta in bil je dr. J. 
B l e i w e i s zopet za p r e d s e d n i k a izbran ,,per accla-
mationem" — isto tako gospoda P. K o z l e r in dr. Str 
b e n e c za p o d p r e d s e d n i k a , gosp. Ivan V i l h ar za 
b l a g a j n i k a , gosp. dr. Z u p a n e c za p r e g l e d n i k a 
d r u š t v e n i h r a č u n o v , za k l j u č a r j a gospoda Fr. 
S o u v a n in K. K i u n. 

Pred volitvijo t a j n i k a bere predsednik §. 37. 
opravilnega reda in začne se potem obširna razprava o 
tem: ali naj zopet kdo izmed odbornikov prevzame taj-
ništvo ali naj se razpiše služba tajnikova. — Odbornik 
P a r a p a t nasvetuje, naj se za poskušnjo razpiše za 3 
leta. Odborniki dr. Poklukar, Marn , dr. Strbenec in 
Stegnar ugovarjajo temu predlogu, povdarjaje to , da 
tajništvo je zdaj v najboljem redu in da tem manj bi 
zdaj kazalo Matici novih stroškov nakladati, ker se ima 
blagajnici še precejšnji znesek povrniti; kazalo se je 
na Matico Hrvaško, ki tudi nima stalnega tajnika itd. 
Na vprašanje predsednikovo: ali nebi gosp. P r a p r o t -
ni k a bila volja še dalje obdržati tajništvo, odgovori, 
da preobložen z mnogostranskimi opravili, se sklada z 
gosp. P a r a p a t o v i m predlogom za razpis tajnikovega 
posla. Ker pa je glasovanje potem kazalo, da, razen 
navedenih 2 glasov, so v s i bili odločno za to , da bi 
odbornik P r a p r o t n i k še obdržal tajništvo, se je uklo
nil tej želji s polnim zaupanjem, da ga bode odbor pri
jazno podpiral v njegovem opravilstvu. 

O volitvi k n j i ž n i č a r j a je bil soglasno sprejet 
predlog, da se prof. V a v r u - u zahvala izreče za njegov 
dosedanji trud in se mu prošnja razodene, naj bi še vpri-
hodnje Matici ostal knjižničar. 

Ostale so zdaj še volitve o d s e k o v . Pred temi pa 
predsednik bere dopis od 20. dne t. m., ki so ga v 
občnem zboru izvoljeni p r e g l e d n i k i Matičinih raču
nov gospodje: Žagar, Celestina in Hafner poslali od
boru , ki se na to glasi, da so vse našli v popolnem 
redu, da pa opozorujejo odbor iznova , da se prejšnja 
leta preveč potrošena svota glavnici mora sčasoma povr
niti, dotični denar pa naj se posebej naloži. — Predsednik 
naglasa, da za popolni red društvenih računov gre za
h v a l a v prvi vrsti gosp. blagajniku V i l h a r j u , ki je 
na-se vzel težavni posel društvenega denarstva. Odbor 
soglasno pritrdi besedam predsednikovim, ki naposled 
še opomni, da je s poročilom gosp. preglednikov tudi 
rešeno ono očitanje o t i s k o v n i h s t r o š k i h , ki se je 
od ene strani slišalo v poslednjem občnem zboru. — 



Gosp. preglednikom se pismeno izreče zahvala za nji
hov trud. 

V odsek za i z da v a n j e k n j i g so bili potem 
izvoljeni gospodje: dr. Bleiweis, Klun, Marn, Močnik, 
Parapat, Praprotnik, Stegnar, dr. Strbenec, Tomšič, 
Urbas, Vavru in Žakelj, ki so si za p r v o m e s t n i k a 
izvolili dr. B i e i w e i s a , ki izreče, da prevzame tudi 
vredništvo „letopisa" za 1877. 1. Temu odseku so bili 
koj izročeni r o k o p i s i , ki so od nekaterih pisateljev 
došli odboru. 

V g o s p o d a r s k i odsek so bili izvoljeni gospodje: 
Klun, Souvan, Tomšič, Vilhar in dr. Zupanec. Tudi 
temu odboru so bili izročeni nekateri v gospodarstvo 
segajoči predlogi. 

Ker so se gori imenovani 4 gospodje iz različnih 
vzrokov, ki so jih bili odboru naznanili, odpovedali o d-
b o r s t v u , je bil sprejet predlog, da se kmalu skliče 
o b č n i zbor , po katerem naj se dopolnijo 4 prazna 
mesta. 

V poslednjem o b č n e m z b o r u sprejeta dva sklepa 
je odbor vkrenil izvršiti tako, da zarad izdavanja znan
s t v e n e g a č a s n i k a se pred vsem poprosijo natanč
nega n a č r t a gospodje R a i č , P a r a p a t in Trste -
n j a k ; te načrte naj presodi odsek za izdavanje knjig 
in potem odboru nasvete stavi; — sklep o v p l a č e 
v a n j i letnih doneskov pa bode vodilo odboru za pri
hodnost. 

Gosp. C i g a l e t u , ki je po naročilu odborovem ve
liki trud prevzel, kateremu je le malokdo kos, da po-
s l o v e n u j e imena krajev, gora, vod itd. izročenih mu 
zemljevidov, se je izrekla zahvala za njegovo težavno in 
korektno delo. Eamnotiskarnici Kokovi pa se da opomin, 
naj lično, kakor prve zemljevide, izdela še ostale tri. 

Po preteku 3 ur se je končala seja. 
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